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Vraag 
 
We hebben kennis genomen van de  Raadsinformatiebrief van 18 mei jl. m.b.t. de inrichting park Oppe Brik. 
De fractie van het CDA heeft enkele vragen hierbij. 
 
 
1. We lezen dat er 7 december jl. een bijeenkomst heeft plaatsgevonden met stakeholders inzake het 

parkontwerp. Het verbaast ons dat daarbij niet het GGB genoemd wordt. Was het GGB uitgenodigd? Zo 
nee, waarom niet, omdat dit wel een stakeholder zou zijn met deskundigheid m.b.t. Toegankelijkheid? 
 

2. We zien dat er in het park een amphitheater is getekend. Bij de wijk Bösdael ligt ook een amphitheater, 
welke zelden wordt gebruikt en er doorgaans dus verlaten bijligt. Waarom kiezen we dan ook hier voor 
deze optie?  

 
3. In de op 12 april jl. gehouden werkvergadering met SOML  was door de portefeuillehouder nog sprake 

van een hardloop/sintelbaan in plan Oppe Brik. Waarom zien we hiervan niets terug in dit plan? 

 

 Antwoord 
 
1. Op 7 december 2016 heeft met stakeholders een interactieve bijeenkomst plaatsgevonden om ideeën 

te verzamelen voor het parkontwerp, onder leiding van NL Greenlabel. Het is een omissie om daar het 
GGB niet voor uit te nodigen. In de fase dat het parkontwerp nog niet definitief was en terugkoppeling 
plaatsvond met de stakeholders is wel contact gezocht met het GGB om te kijken of we 
inrichtingsaspecten wellicht konden aanpassen. Enkele dagen voor de Dag van de Bouw is uiteindelijk 
wel afgestemd met de voorzitter om in ieder geval tijdens de Dag van de Bouw kennis te nemen van het 
parkontwerp. Door de landschapsarchitect zijn wel aantekeningen gemaakt van de opmerkingen door 
leden van het GGB waar we rekening mee houden. De toegankelijkheid van het park stelde de leden 
van het GGB gerust.  
 

2. In het parkontwerp is rekening gehouden met het idee van een podium en enkele verticale gresbuizen 
in een halve cirkelvorm om op te zitten. Het idee hierachter is de mogelijkheid voor leerkrachten / 
docenten om leerlingen overdag in de open lucht les te geven. De praktijk zal uit wijzen of daar ook 
gebruik van wordt gemaakt. In de avonduren wellicht de mogelijkheid voor een optreden. Het verschil 
met Bösdael is enerzijds de doelgroep, namelijk de mogelijkheid voor BC Broekhin of basisscholen om 
functioneel gebruik te maken van het podium en zitplekken in het park Oppe Brik. Anderzijds is het 
oppervlak van het podium afwijkend van het podium in Bösdael en is de toegankelijkheid van podium en 
opstelplekken voor rolstoelgebruikers  in het park Oppe Brik  een kans.  
 

3. Tijdens de (besloten) werkvergadering van de gemeenteraad is aangegeven dat er in het ontwerp een 
aaneengesloten pad wordt aangelegd van 413 meter met de mogelijkheid om te gebruiken als 
hardloopbaan (een sintelbaan heeft als lengte 400 meter). De uitvoering is deels gebakken straatklinker 
en deels halfverharding met als voorbeeld de tuin van Kasteel Kessel. 
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